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ACTA DE L’ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA DEL CEG 

 

Data: dimarts, 12 de desembre de 2023 

ORDRE DEL DIA ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA: 
  

1. Obertura de l’Assemblea a càrrec del president en funcions. 

2. Aprovació de l’acta de la darrera Assemblea ordinària de 14.6.2023 

3. Informació del resultat de la convocatòria d’eleccions a la presidència i Junta del 

CEG 

4. Proposta de formació de Comissió Gestora del CEG 

5. Torn obert de paraules. 

 

Assistents:  

De 854 socis de ple dret n’hi assisteixen 29 de presencials i 7 de connectats telemàticament.  

Inici: A les 19,30 hores 

Lloc: Seu del CEG 

Meri Martorell (MM) s’ocupa de muntar la plataforma tècnica i virtual perquè els socis que es connectin 

telemàticament puguin seguir l’Assemblea i participar-hi.  

 

1. Obertura de l’Assemblea a càrrec del President. 

- Jose Lloret (JLL) fa l’obertura de l’Assemblea i dona la benvinguda a tothom. Acaba l’any i el termini 

del compromís que vam adquirir com a Coordinadora. Vam dur a terme el procés electoral perquè 

es poguessin presentar candidatures, d’acord amb el que estableixen els Estatuts del CEG.  

- Quant a la perspectiva dels membres de la Coordinadora, ja exposada al darrer Consell, ha estat 

engrescadora aquests anys i hem fet tot el que hem pogut per deixar el Club en un bon lloc i molt 

a punt per continuar la tasca. La pandèmia ho va fer difícil, al principi i, després, el Centenari va 

suposar moltes tasques de caire esportiu, cultural i institucional. Per a nosaltres, va ser cabdal 

representar el Club arreu.  

- Hi ha hagut iniciatives que considerem innovadores com ara la Directa i l’Amunt. 
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- Agraïm molt l’aportació de la massa social activa que som els presents i algú més. D’un Club de 

gairebé uns 1.000 socis s’evidencia una crisi, quant a voluntariat. 

- Ens hem trobat molt a gust, l’equip, i n’estem contents.  

- Agraeix la col·laboració de les seccions perquè el que cal és sumar des de les possibilitats de tots. 

- El voluntariat és un valor que considerem important, malgrat que cadascú té la seva vida i, de 

vegades, costa conciliar-ho tot. 

 

2. Aprovació de l’acta de la darrera Assemblea ordinària de 14.6.2023 

- Imma Tejero (IT) demana si algú té cap comentari o suggeriment a fer sobre l’acta de la darrera 

Assemblea ordinària de 14 de juny de 2023. 

- Ningú fa cap aportació. 

- IT dona l’acta per aprovada. 

 

3. Informació del resultat de la convocatòria d’eleccions a la presidència i Junta del CEG 

- JLL explica que ens hagués agradat que avui fos el dia per visibilitzar el relleu de Junta del CEG. La 

realitat és que la convocatòria va quedar deserta i això genera incomoditat i inestabilitat. 

- Hem fet dues pròrrogues al banc per cobrir pagaments. 

- Avui, de l’Assemblea, ha de sortir una Comissió Gestora. Si no, la FEEC haurà d’intervenir, i, com a 

mínim, tot s’endarrereix. La FEEC hauria de nomenar representants suficients perquè el Club 

quedés obert i operatiu. 

- Aquí és on som i obre el debat perquè, entre tots, trobem opcions de viabilitat. 

- Exposa que, potser, algú es planteja per què no seguim. Les circumstàncies personals i laborals van 

canviant i no ens veiem  capaços de seguir essent la cara visible del Club, tot i que continuarem 

implicats. 

 

4. Proposta de formació de Comissió Gestora del CEG 

- Montse Freixas (MF) llegeix l’article 39 dels Estatuts on diu que 5 socis o sòcies, representants de 

diferents seccions, haurien de buscar o assumir ser membres de la Comissió Gestora. El termini és 

de 3 mesos i es pot prorrogar. 

- Joan Alarcón (JA) diu que és una situació nova. Quan ens vam presentar a Vil·la Urània, hi havia 

unes 70 persones. Ara som una trentena. Sempre som els mateixos. Estem en crisi de lideratges. 
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Digitalitzant butlletins i revistes ha vist que les juntes duraven un any i canviaven càrrecs per no 

cremar-se. 

- El que ve ara és un moment relaxat. No hi ha centenaris ni commemoracions especials. 

- Igual com conviuen l’art romànic i gòtic, podem trobar fórmules diferents per portar endavant el 

Club. 

- El Club és més que anar a la muntanya. Hi ha gent que hi ha format famílies i ara la gent hi busca 

serveis. 

- Montse Olivella (MO) diu que la dificultat ha estat fer protocols dels tràmits. Ara està tot encaminat, 

a Secretaria. S’ha de fer el  pressupost anual, la Mm està del tot pautada. Cal fer un seguiment del 

pressupost, hi ha targetes per fer compres fàcilment a nom del Club. A Secretaria ho porten gairebé 

tot ells sols i només els calen dues persones per signar els pagaments. 

- La dedicació és segons com treballa cadascú. Queda pendent d’endreçar documents històrics i 

administratius per tenir-ho tot inventariat. 

- Pere Vicenç (PVi) diu que, a la pràctica, des de les seccions s‘hauria d’assumir el paper de la Comissió 

Gestora, abans que la FEEC dicti qui hi ha de pertànyer. Val més que surti d’aquí. 

- JLL pregunta com enfoquem la Gestora, doncs. Pot haver-hi un representa t de cada secció, que no 

ha de ser, forçosament, el president. 

- Pilar Venteo (PV) diu que hi haurien de ser totes les seccions, al marge del requeriments dels 

Estatuts de ser cinc membres.  

- IT diu que cal tenir clar que l’objectiu és arribar a formar una Junta del CEG i no tan sols passar el 

dia dia. 

- Miquel Fabró (MFa) diu que no seria estricte en el fet que hi siguin totes les seccions. 

- PVi diu que la rigidesa ens pot portar al fracàs. 

- MO diu que, si totes les seccions hi estan representades, molt millor. 

- PVi diu que el que cal és crear una Comissió Gestora amb totes les seccions representades. 

- Arnau Guardiola (AG) diu que si avui no hi ha representants de totes les seccions, podríem convocar 

un Consell extraordinari. 

- JLL diu que la resolució del problema ha ser avui. Per això hem convocat aquesta Assemblea. 

- Toni Moreno (TM) diu que, si apliquem l’article 39, els presidents de secció passen a formar part 

de la Comissio Gestora. 

- Francesc Daví (FD) diu que anem tard. Si la Junta actual no té recorregut ho havíem d’haver 

comunicat abans. 

- IT diu que ho vam comunicat al Consell d’abans de l’estiu, al dinar de germanor de Monistrol de 

Montserrat i vam convocar el procés electoral, d’acord amb els requisits establerts.  

- JLL diu que el problema sorgeix quan no hi ha cap candidatura. 
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- Toni Mas (TMa) diu que si dels que hi som, surten representants i hi estem d’acord, quedaria resolt.

- Montse Ribé (MR) hi afegeix que, de toters maneres, s’ha de comentar a les altres seccions.

- AG diu que els qui no són aquí també hi han de ser convocats.

- Pep Solana (PS) suggereix que en un parell de setmanes facin aportacions de les diferents seccions.

- Roger Griera (RG) s’ofereix a formar part de la Comissió. Considera molt trista la situació i molta 

falta de voluntariat.

- FD proposa enviar un mail  a totes les seccions per designar algunes persones.

- Hermínia Martínez (HM) demana si es podrá canviar el nom, si en uns dies hi ha modificacions.

- Li expliquem que cal donar noms i DNi als bancs per poder tenir-hi firma. Això és un tràmit que cal 

fer presencialment i triga uns dies a ser efectiu.

- IT comenta que, teòricament, tothom coneixia el motiu de la convocatòria d’avui. Vam publicar al 

Massiu el resultat desert del procés electoral i, en la mateixa convocatòria inicial de tot el tràmit, 

hi havia aquesta data com a cloenda, fos quin fos el resultat. Qui no hi ha vingut o no s’ha connectat, 

entenem que no està disposat-da a assumir-hi cap paper.

- JA diu que, potser, caldria revisar l’article 39 dels Estatuts i que, en un cas com ara, hi hagi un 

representant de cada secció.

- MO diu que, com a mínim, calen 3 persones amb firma als bancs i poden ampliar l’equip.

- Antoni Sánchez (TS) s’ofereix com a representant del GEDE.

- AG també com a representant de Muntanya.

- JA diu que, quan vam començar nosaltres, ell no en tenia cap ganes però va veure que calia donar 

un cop de mà.

- PV diu que cal fer veure la realitat del Club als socis. S’estima molt el Club i li cau l’ànima als peus.

- JA proposa d’enviar una carta postal, ja que el Massiu la gent no el llegeix.

- Ricard Sastre (RS) s’ofereix com a representant de Senders.

- MO, JLL i PVi s’oferien a donar un cop de mà, però els diem que convé fer visible el canvi de 

representants i que PVi ja s’ocupa de la Mm i MO i JLL necessiten un descans.

- MM diu que els massius els obre un 50% dels socis. Potser no cal fer enviament postal.

- JA escriurà la carta expressant la situació als socis, al més aviat possible.

- Montse Ribé (MR) insisteix que caldria convocar la resta de seccions perquè hi col·laborin.

- RS demana si, en aquests 3 mesos, han de convocar la formació d’una Comissió Gestora.

- Li responem que la Comissió Gestora la formaran, AR, TS, RG i ell mateix.

- Els agraïm l’esforç que fan i faran i esperem que ben aviat hi hagi Junta directiva.

- Recollim les dades dels membres de la nova Comissió Gestora del CEG:

o SOCI 10952 - ROGER GRIERA GILI – (Representant secció GIE)

o SOCI 6241 -  RICARD SASTRE I APONTE –  (Representant secció SENDERS)
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o SOCI 9178 – ARNAU GUARDIOLA PONTI – (Representant secció MUNTANYA

o SOCI 9382 – ANTONI SÁNCHEZ NAVAS –  (Representant secció GEDE)

5- Torn obert de paraules

- JLL comenta que ahir hi va haver reunió amb la cap de Llicències del Districte de Sarrià-Sant Gervasi

i va anar molt bé. Era la interlocutora de sempre, però ara ha donat moltes facilitats i va recollir la

nostra demanda.

- Havien descartat de poder comptar amb les golfes com a espai útil i ara diu que hi ha possibilitats.

- Va reconèixer que cal moure l’escala. Tot i que és evident, no ho havien autoritzat.

- Va dir que es reuniria amb Patrimoni i sembla que aviat ens donaran una resposta que sembla

positiva.

- JLL s’ofereix a formar part de la Comissió d’Obres. El que més ha costat és el diàleg amb els tècnics,

Els polítics han estat més pròxims.

- Van nomenar com a interlocutor del CEG l’Imanol Montero, com a arquitecte i soci perquè sigui

més àgil la comunicació.

- MO diu que també es van oferir a buscar subvencions. Sempre els hem dit que teníem estalvis, però

ja ens anirà bé.

- JLL parla del contracte del local de Torrent de les Flors. Va acabar i va sorgir l’oportunitat d’un local

més gran i a prop del Club, al carrer Sant Guillem. Hi hem fet obres per traslladar tot el material de

la Mm, el dia de l’edició d’enguany i ara està gairebé tot a punt. Està pensat per ubicar-nos-hi

mentre durin les obres.

- JA demana si algú vol fer cap altra aportació.

- PVI demana un aplaudiment per la Coordinadora.

- JLL tanca la sessió i agraeix l’assistència a tothom.

Final: 20,23h 

José Francisco Lloret Moreno Imma Tejero Cullell 

President del CEG (en funcions) Secretària del CEG (en funcions) 
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